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JAARVERSLAG  november 2019 t/m oktober 2020. 
 
Ook in deze periode hebben we als dorpsraad ons ingezet om de belangen van de inwoners van 
Burgerbrug en de buurtschappen Burgervlotbrug en Zijpersluis zo goed mogelijk te behartigen. 
Hierbij is een goede samenwerking en afstemming met de gemeentelijke diensten van groot belang. 
In deze periode is er veelvuldig contact geweest, maar ambtelijke molens werken de ene keer wat 
sneller dan de andere. Daardoor is de doorloop tijd van sommige acties erg lang.  
2020 begon zeer mistig, daarna in januari een hevige knal waardoor ons publicatiebord werd 
vernietigd en daarna de voor een ieder alles bepalende Covid 19 uitbraak met eerst een intelligente 
lockdown en na de zomer een gedeeltelijke lockdown. Dat heeft gemaakt dat er weinig kon worden 
gevierd in ons dorp. Gelukkig was het nog wel mogelijk om met allerlei beperkingen toch nog een 
alternatieve kermis, vooral voor de jeugd te vieren. Gelukkig hebben we wel een uitzonderlijk mooi 
voorjaar en zomer gehad, zodat een ieder veel buiten kon zijn.  
 
In ons dorp is er sprake van een goede sociale samenhang. Er is een actief verenigingsleven en de 
school is  hierin een belangrijke factor. Maar door de Covid 19 maatregelen werden ook daar de 
activiteiten van stopgezet na half maart 2020. 
De Oldskoel organiseert regelmatig verschillende activiteiten en De Herboren Toren heeft ook dit jaar 
weer een prima cultureel programma weten samen te stellen. Jammer genoeg konden ook hier niet 
alle activiteiten doorgang vinden. De carnavalsvereniging, de ijsclub, toneelvereniging, 
harddraverijvereniging en nog een aantal kleine verenigingen organiseren regelmatig activiteiten.  
Maar ook deze verenigingen hebben te maken gehad met de Covid 19 maatregelen en moesten 
hierdoor hun activiteiten ook doorschrappen. Waar mogelijk steunen we als dorpsraad deze 
activiteiten door mankracht en/of aandacht in de Brugpraat en op de website. 
 
Samenstelling dorpsraad 
Ondanks de goede samenhang van ons dorp, is het telkens weer lastig om nieuwe leden voor de 
dorpsraad te vinden. In dit jaar is ons lid Hans Verheggen overleden. Hans heeft vele jaren deel 
uitgemaakt van en  zich ingezet voor de dorpsraad. Gelukkig hebben we dit jaar toch een nieuw lid 
mogen verwelkomen namelijk Bert Rotteveel. Door het uitvallen van Hans Verheggen en Jacco 
Stuijvenberg zijn we toch weer op zoek naar nieuwe dorpsraadleden. Het zou fijn zijn als er leden bij 
willen komen wonend op het  Zwanenplein, Welgelegen, Zijpersluis of Burgervlotbrug om een goede 
spreiding te krijgen. Maar mocht u in een andere straat wonen en geïnteresseerd zijn bent u 
natuurlijk ook van harte welkom. 
 
Vergaderingen 
In het jaarlijkse vergaderschema werden acht vergaderingen gepland plus een jaarvergadering voor 
alle inwoners van Burgerbrug en omgeving. We vergaderen in de Herboren Toren waar we op  
24 november 2019 ook de jaarvergadering organiseerden. Op deze jaarvergadering heeft Croon en 
Bergh een presentatie verzorgd over wat zij zoal doen en ook Peter Verduin van de Omgevingsdienst 
heeft een presentatie m.b.t. de nieuwe Omgevingswet verzorgd. In onze vergadering van 5 oktober 
2020 hebben wij moeten besluiten om de Jaarvergadering op 23 november a.s. niet door te laten 
gaan i.v.m. de Covid 19 maatregelen. Als alternatief hebben we besloten om  de herfst Editie van de 
Brugpraat huis aan huis te verspreiden, met daarin een verslag over de periode november 2019 tot 
en met oktober 2020. Hierin ook overzicht van de activiteiten en aandachtspunten van de Dorpsraad. 
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Brugpraat 
Het dorpsblad wordt vier maal per jaar uitgebracht. Het abonnementen systeem voldoet prima en 
het blad voorziet in zijn behoefte, want de animo voor een betaald dorpsblad is best heel groot. 
Meer dan de helft van de inwoners ontvangen nu het blad. Op deze manier kan het blad blijven 
bestaan en worden de gemaakte kosten gedekt. De vorige redactieleden van Brugpraat hebben in de 
vorige jaarvergadering afscheid genomen en zij hebben vier nieuwe enthousiaste redactieleden 
weten te vinden. De huidige redactie heeft inmiddels alle edities van 2020 gemaakt en naar ons 
inziens gaat dat ze heel goed af. De redactie bestaat nu uit: Aimee van Veldhoven, Marieke Kamp, 
Monique Drost en Leo Borst. Zij hebben tijdens de kermis activiteiten op zaterdagmiddag bij het 
publicatiebord gezeten om het abonnementsgeld 2020 te innen, omdat de Jaarmarkt waar dit altijd 
gebeurde, dit jaar geen doorgang kon vinden.  
 
 
Belangrijke onderwerpen: 
 
Sponsoring Rabobank: 
De Dorpsraad heeft dit jaar meegedaan met de Rabo ClubSupport 2020 Campagne. De stem periode 
was van 5 tot en met 25 oktober op moment van schrijven van dit verslag is de opbrengst nog niet 
bekend. 
 
Subsidie gemeente: 
Ieder jaar stelt de gemeente een vast bedrag beschikbaar voor verenigingen stichtingen. Ook de 
dorpsraad vraagt deze subsidie jaarlijks aan. In 2020 heeft de gemeente € 2,- beschikbaar gesteld per 
inwoner. Dit geld heeft de dorpsraad ontvangen. Het is de bedoeling dat dit geld besteed wordt aan 
activiteiten of investeringen in het dorp voor de inwoners. Dit bedrag zullen we jaarlijks ontvangen, 
gedurende de zittingsperiode van het huidige College. In de Brugpraat hebben wij aan gegeven hoe 
we dit gaan verdelen als er aanvragen voor een bijdrage bij ons binnen komen. Eerder hebben we 
zelf ideeën ontwikkeld maar door diverse omstandigheden zijn die niet door gegaan. De Soos heeft 
een aanvraag gedaan voor hun jaarlijkse uitje. Die aanvraag is gehonoreerd.  
 
Glasvezel: 
Fiber NH is de organisatie die de buitengebieden in de gemeente Schagen ten zuiden van het kanaal 
Stolpen Kolhorn, met medewerking van de Provincie Noord Holland, heeft kunnen voorzien van 
glasvezel. 
Het heeft heel wat stof doen opwaaien en er was veel onduidelijkheid en problemen met de 
vergunning verlening, maar in september/oktober zijn toch de meeste daarvoor in aanmerking 
komende en aangevraagde aansluitingen op het net aangesloten. Weer een stap verder in de snelle 
digitale wereld! Zeker nu met de opdracht van het kabinet i.v.m. de Covid 19 besmettingen om weer 
zoveel mogelijk thuis te werken is dit een uitkomst! 
 
Woningbouw: 
De laatste kavel bij de school en ook die op Welgelegen zijn verkocht! Er zijn nog wel bouw 
activiteiten op Welgelegen maar de gemeente heeft toch de toegangsweg al verbeterd.  
De dorpsraad heeft al meerdere keren bij de gemeente aandacht gevraagd voor het voetpad van  de 
Grote Sloot langs Welgelegen naar de Kerk en Old Skoel, we hopen dat dit binnenkort ook wordt 
aangepakt.    
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Het C.P.O. project: 
C.P.O. staat voor collectief particulier ondernemerschap. Nadat vorig jaar een presentatie is gegeven 
door Jelle Beemsterboer heeft een groep geïnteresseerden stappen gezet in de richting van een 
coöperatie met als doel het realiseren van een nieuwbouwplan voor inwoners van ons dorp. Op dit 
moment is er in samenwerking met Bouwend Waarland een plan ontwikkeld, voor de locatie bij de 
Sint Jozef school tussen het voetbalveld en de volkstuinen. Het betreft een blok van vier, een blok 
van drie een twee onder één kap en één vrijstaande woning. Binnenkort wordt er een intentie 
verklaring met de gemeente verwacht, waarna de ontwikkeling van dit gebied en de benodigde 
vergunning aanvragen kunnen gaan starten.  
Binnen de gemeente Schagen wordt gewerkt aan een Woonvisie. Hierbij zijn de dorpsraden ook 
betrokken en zij hebben ook inbreng in deze visie. Deze visie zal worden opgenomen in de 
omgevingsvisie van de gemeente Schagen. 
 
Verkeer: 
Verkeer is een steeds terug kerend onderwerp tijdens de vergaderingen. Zowel de snelheid waarmee 
door het dorp wordt gereden, als de vele grote en vooral lange trekkers met geoogste producten die 
langs de Grote Sloot rijden. Wel is geconstateerd dat ze op de heen en terugweg een andere zijde 
gebruiken, zodat ze elkaar niet tegen komen.  
Ook het bij een beetje vochtig weer, zeer gevaarlijke rode asfalt bij de brug is een steeds terugkerend 
punt van aandacht. Wij hebben daar ook al diverse keren aandacht voor gevraagd bij het gemeente 
bestuur. Er zijn al diverse ongelukken door gebeurd. De Dorpsraad adviseert een ieder die op dit 
asfalt uitglijdt of onderuit schuift met fiets of motor, dit te melden bij de gemeente Schagen. Zij zijn 
ten slotte aansprakelijk voor de veiligheid van de wegen binnen de bebouwde kom. De melding  
ondersteunen met foto’s van de situatie en gevolgen zal zeker kunnen helpen om dit probleem 
sneller dan de geplande termijn (minimaal 5 jaar) aan te pakken.  
Ook is er in deze periode een voorstel gekomen van de gemeente voor het plaatsen van “ straat 
juwelen” op de Burgerweg tussen de brug en de drempel richting Burgervlotbrug om de snelheid uit 
het verkeer te halen. Dit voorstel is besproken met de bewoners van de Burgerweg en het 
loonbedrijf. Daaruit is een alternatiefplan gekomen wat is voorgelegd aan de gemeente. Dit voorstel 
kan nog niet worden uitgevoerd omdat de gemeente de “straat juwelen” in de gehele gemeente 
gelijk wil houden. Eind oktober is o.a. daarover een gesprek met wethouder Heddes gevoerd.  
Dit mede naar aanleiding van de brief die de Dorpsraad aan het College van B&W heeft gestuurd 
over het gladde rode asfalt en de straat juwelen. De uitkomst van dit gesprek is dat in het 2e kwartaal 
van 2021 dit gladde rode asfalt zal worden vervangen. Ook komt er binnen kort duidelijkheid over de 
standaardisatie van de straat juwelen in de gemeente. Mogelijk komt er op de Burgerweg een 
beloningspaal als men zich aan de voorgeschreven snelheid ( 30 km) houd. 
Het verkeersplan dat de werkgroep verkeer enkele jaren terug aan de gemeente heeft aangeboden is 
weer boven tafel. Ook daar zal wederom in dit gesprek aandacht voor worden gevraagd.  
 
Veldbezoek gemeente Schagen: 
Deze heeft dit jaar mede door de zaken die al bij de gemeente liggen niet plaats gevonden. Het 
contact met Guido Schipper (gebiedscoördinator) is goed. Hij bezoekt onze vergaderingen en is per 
mail goed te bereiken. Ook weet hij welke personen hij binnen de gemeentelijke organisatie nodig 
heeft, al is dat soms best even puzzelen. Het Kramer Bruggetje is deze periode onderhanden 
genomen, zodat men weer een veilig rondje kan wandelen. Het naambord zal worden vernieuwd en 
weer aan beide zijden van de brug worden aangebracht.  
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Campagne Veiligheid en Bewustwording Landbouw en Transport verkeer: 
Deze campagne is in 2019 van start gegaan en wordt ondersteund door o.a. Gemeente Schagen, 
Fietsersbond, Transportbedrijven , Loonbedrijven, Groothandel, Cumela, OFS, en  LTO HLS. 
Initiatiefnemer van dit project is Rolf Klant. Wij als dorpsraad zijn hierbij ook betrokken en zijn 
aanwezig bij de vergadering en zorgen ervoor dat alle collega dorpsraden binnen de gemeente 
Schagen hiervan ook op de hoogte worden gehouden. In het voorjaar zijn de vergaderingen i.v.m. 
Covid 19 ook hiervan opgeschort en in september zelfs doorgeschoven naar 2021. Wel zijn er op 
diverse plaatsen in de gemeente frames  geplaatst met het logo van de Campagne “Wij rijden hier 
voor en met U”, om aandacht te blijven vragen voor dit onderwerp.  

Meester Bollplein en Zwanenplein:  
De zandbak is inmiddels verwijderd. We hadden gevraagd om die naar het Zwanenplein te 
verplaatsen. Dat is nog niet gebeurd. Op het Zwanenplein heeft een bewoonster zich bereid verklaart 
om te zorgen dat de zandbak steeds zal worden afgedekt. Ook is er bij de gemeente aandacht 
gevraagd voor de kwaliteit van de speeltoestellen op beide pleinen.  
 
Pluktuin: 
De pluktuin is een mooi project. Het is als het bloeit een lust voor het oog. Ook de diverse 
fruitstruiken hebben een aardige oogst opgeleverd. De kruiden slaan goed aan. Een aantal mensen 
heeft aangeboden om hierin actief te zijn. Maar onze projectleider voor dit plan heeft nog geen 
beroep op deze mensen gedaan. Toch ziet het er netjes uit dank zij zijn in spanningen. Sommige 
fruitbomen zijn door het natte najaar en winter niet aangeslagen. Deze zullen worden vervangen. In 
het najaar zullen er twee en meerjarige planten in de cirkel worden gezaaid.  
 
Regionale Energie Strategie (R.E.S.)  
De dorpsraad heeft de bijeenkomsten van de gemeente Schagen over de Regionale Energie Strategie 
bijgewoond en daar haar in breng op gehad. Op de concept versie hebben we zienswijzen ingebracht. 
Zoals de afstanden tot bebouwing voor Wind turbines houden op minimaal 600 meter, transport van 
biomassa alleen uit de eigen regio, en het gunnen van opdrachten door de gemeente aan lokale 
ondernemers.  
Ook hebben we de omgevingsverordening van de Provincie Noord Holland bestudeerd. Maar 
uiteindelijk besloten om daar geen zienswijzen op in te dienen. 
 
Old Skoel: 
Naar aanleiding van de berichtgeving dat de Old Skoel verkocht zou worden aan het 
stichtingsbestuur, en een dorpshuis functie zou krijgen heeft de dorpsraad in een brief aan het 
Collegge van B&W diverse vragen gesteld. Naar aanleiding daarvan heeft er een goed gesprek plaats 
gevonden met mw. Joke Kruit  de wethouder onder wiens portefeuille dit nu valt 
  
Jaarvergadering 2020: 
De Dorpsraad heeft in haar vergadering van 5 oktober 2020 moeten besluiten om dit jaar geen 
vergadering te organiseren in verband met de Covid 19 tweede golf en de voorschriften die daarmee 
verband houden. Dertig personen is een dusdanig klein aantal dat de bedoeling van het samen 
komen , elkaar ontmoeten, en napraten onder het genot van een consumptie dit jaar niet kan.  
Dus is er gekozen om het verslag in een huis aan huis editie van de  herfst Brugpraat te plaatsen. Ook 
zal daar een overzicht worden gegeven van de zaken die onze aandacht hebben en hadden.  
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Nadat u heeft kunnen lezen waar de Dorpsraad zoal mee bezig is geweest en wat nog onder handen 
is, kan het zijn dat u nog vragen heeft. Deze kunt u natuurlijk altijd aan ons stellen. Dit kan via mail 
dorpsraad@burgerbrug-nh.nl en wij zullen uw vraag zo spoedig mogelijk beantwoorden. Ook bent u 
altijd van harte welkom op onze vergaderingen. Wel graag even van te voren aanmelden zodat we 
weten hoeveel mensen er komen. 
 
Burgerbrug,19-10-2020/wsr 
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